
Møteprotokoll

Utvalg: Storfjord Formannskap
Møtested: Storfjord rådhus
Dato: 27.04.2011
Tidspunkt: 10:20 - 13.25

Følgende faste medlemmer møtte:
Navn Funksjon Representerer
Hanne Braathen Leder STSP
Jan Kåre Pedersen Medlem STFRP
Tor Erik Skoglund Medlem STSP
Inger Heiskel Medlem STAP
Arvid Lilleng Medlem STFF

Følgende medlemmer hadde meldt forfall:
Navn Funksjon Representerer

Følgende varamedlemmer møtte:
Navn Møtte for Representerer

Merknader

Fra administrasjonen møtte:
Navn Stilling
Ellen-Beate Jensen Lundberg Rådmann
Klara Steinnes Sekretær
Veronica Davo Larsen Sekretær

Rådmannen svarte på spørsmål fra Arvid Lilleng angående kommunens lånegjeld.

Rådmannen får fullmakt fra formannskapet til å bevilge 1.500,- til FAU v/Hatteng skole
til leie av lokale i forbindelse med årets 17.-mai feiring, dersom det er dekning på 
formannskapets disposisjonsfond.

Underskrift:

Vi bekrefter med underskriftene våre at møteboka er ført i samsvar med det som ble vedtatt på 
møtet.

Hatteng, 27.04.2011

Inger Heiskel Tor-Erik Skoglund



                                        Saksliste

Utv.saksnr Sakstittel U.Off Arkivsaksnr
PS 13/11 Referatsaker Formannskapet 27. april 2011 2011/220

PS 14/11 Vedrørende opsjonssøknad på industritomt -
Reguleringsplan Skibotn sentrum

2011/1601

PS 15/11 Videregående skolestruktur i Tromsøregionen-
høringssvar

2010/2054

PS 16/11 Krav fra Arild Johnsen, Skibotn, om kommunal 
dekning av sakskostnader på ulovfestet grunnlag i 
anledning atkomst for Ballones hyttefelt.

2009/2299

PS 17/11 Vestersiasenteret - avklaring om fremtidig 
eierskap og driftansvar

2009/10111

PS 13/11 Referatsaker Formannskapet 27. april 2011

Rådmannens innstilling
Sakene er referert.
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Behandling:
Sakene er referert.

Vedtak:
Sakene er referert.

PS 14/11 Vedrørende opsjonssøknad på industritomt - Reguleringsplan 
Skibotn sentrum

Rådmannens innstilling
Storfjord kommunen er positiv til at det ønskes å etablere virksomhet i Storfjord. Imidlertid bør 
en av sikkerhetsmessige grunner se om det er andre områder som bedre egnet for slik 
virksomhet. 
Kommunen bør derfor ikke gi opsjon på ønsket tomt F1 før en har gjort følgende:

 Storfjord kommunen sammen med søker ser om det er andre lokaliteter som er mer 
hensiktsmessig i forhold til sikkerhet og i forhold til ønsket beliggenhet. 



 Tilfredsstillende lokalisering må sendes ut på høring til fagmyndigheter, naboer og andre 
berørte parter.  
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Behandling:
Arealplanlegger Ståle Sørensen møtte i saken.
LPG Nordreisa v/Kjell-Arne Persen møtte i saken.

E-post av 20.04.2011 fra Varviks Bilservice ble lest opp for formannskapet.

Rådmannen endret sin innstilling:
Storfjord kommunen er positiv til at det ønskes å etablere virksomhet i kommunen.
Kommunen gir opsjon i 2 år på ønsket tomt, F1, til LPG Nordreisa 
ved at sikkerhetsmessige forhold blir ivaretatt, og ved at følgende forhold gjennomføres:
- følger direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap (DSB) sine regningslinjer.
- det utarbeides risikoanalyse av et eksternt uavhengig firma som utfører den type tjenester.
- ved ferdigstillelse må det foretas en uavhengig kontroll av anlegget.

Rådmannens endrede innstilling ble tatt opp til votering.
Rådmannens endrede innstilling ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:

Storfjord kommunen er positiv til at det ønskes å etablere virksomhet i kommunen.

Kommunen gir opsjon i 2 år på ønsket tomt, F1, til LPG Nordreisa 
ved at sikkerhetsmessige forhold blir ivaretatt, og ved at følgende forhold gjennomføres:
- følger direktoratet for samfunnssikkerhet og beredskap (DSB) sine regningslinjer.
- det utarbeides risikoanalyse av et eksternt uavhengig firma som utfører den type tjenester.
- ved ferdigstillelse må det foretas en uavhengig kontroll av anlegget.

PS 15/11 Videregående skolestruktur i Tromsøregionen-høringssvar

Rådmannens innstilling
Formannskapet i Storfjord slutter seg til arbeidsutvalgets konklusjoner når det gjelder framtidig 
videregående skolestruktur i Tromsøregionen.
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Behandling:

Tilleggsforslag fra Inger Heiskel:
Storfjord kommune vil påpeke at tilbudsstrukturen ved Nordkjosbotn vgs. må være relevant i 
forhold til de behov som finnes i regionen som elever ved Nordkjosbotn vgs. tilhører.

Rådmannens innstilling ble tatt opp til votering.
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.

Tilleggsforslaget fra Inger Heiskel tatt opp til votering.
Tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Formannskapet i Storfjord slutter seg til arbeidsutvalgets konklusjoner når det gjelder framtidig 
videregående skolestruktur i Tromsøregionen.

Storfjord kommune vil påpeke at tilbudsstrukturen ved Nordkjosbotn vgs. må være relevant i 
forhold til de behov som finnes i regionen som elever ved Nordkjosbotn vgs. tilhører.

PS 16/11 Krav fra Arild Johnsen, Skibotn, om kommunal dekning av 
sakskostnader på ulovfestet grunnlag i anledning atkomst for Ballones 
hyttefelt.

Rådmannens innstilling
Storfjord kommune avslår med dette erstatningskrav – kr 31.000 - av 29.01.2011 på ulovfestet 
grunnlag fra Arild Johnsen, Skibotn, for de kostnader han har hatt til advokat i forbindelse med 
atkomst til Ballones hyttefelt.

Begrunnelse: Storfjord kommune har ut fra de foreliggende planer og dokumenter i saken ikke 
handlet uaktsomt da det ble gitt igangsettingstillatelse for bygging av hytte på tomt nr 19 i Ballones 
hyttefelt. Byggherren hadde lovmessig krav på å få byggetillatelse som omsøkt ut fra sakens 
dokumenter. Vilkårene for å tilkjenne Arild Johnsen erstatning på ulovfestet grunnlag er dermed 
ikke tilstede.

 Det forelå egengodkjent reguleringsplan for Ballones hyttefelt som omfattet byggeområde 
for hytter, regulert kjøreveg fra E6/E8 fram til hyttefeltet, regulert kryss med E6/E8 og 
regulert gang/sykkelveg fra krysset i retning mot Statoil da iverksettingstillatelse for hytta 
ble innvilget 20.06.2008.

 Det forelå brev fra utbygger Inge Koht av 20.06.08 hvor han garanterte for framføring av 
vann til hyttefeltet og hvor han framla dokument av 15.09.1947 vedr vegrett.

 Plan- og bygningslovens krav til byggetomten og byggesøknaden om godkjent atkomst og 
vann etter § 66.1 ble ansett å være oppfylt. Byggherren hadde med dette et krav om å få 
innvilget igangsettingstillatelse som omsøkt. 

 Kommunestyrets egengodkjenning av reguleringsplan Ballones ble kunngjort i Nordlys og 
Framtid i Nord 08.01.2008. Det framgikk av kunngjøringen at ”Feltet har hyttetomter, felles 
avkjørsel fra E6, kjørevei inn i hyttefeltet og friområder”. På det tidspunkt Arild Johnsen 
engasjerte advokat kjente han derfor til at reguleringsplanen også omfattet kjørevegen fra E6 
og fram til hyttefeltet. 
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Behandling:

Forslag fra Arvid Lilleng:
Kravet fra Arild Johnsen imøtekommes.

Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslaget fra Arvid Lilleng.
Rådmannens innstilling ble vedtatt med 4 mot 1 stemme.

Vedtak:
Storfjord kommune avslår med dette erstatningskrav – kr 31.000 - av 29.01.2011 på ulovfestet 
grunnlag fra Arild Johnsen, Skibotn, for de kostnader han har hatt til advokat i forbindelse med 
atkomst til Ballones hyttefelt.

Begrunnelse: Storfjord kommune har ut fra de foreliggende planer og dokumenter i saken ikke 
handlet uaktsomt da det ble gitt igangsettingstillatelse for bygging av hytte på tomt nr 19 i Ballones
hyttefelt. Byggherren hadde lovmessig krav på å få byggetillatelse som omsøkt ut fra sakens 
dokumenter. Vilkårene for å tilkjenne Arild Johnsen erstatning på ulovfestet grunnlag er dermed 
ikke tilstede.

 Det forelå egengodkjent reguleringsplan for Ballones hyttefelt som omfattet byggeområde 
for hytter, regulert kjøreveg fra E6/E8 fram til hyttefeltet, regulert kryss med E6/E8 og 
regulert gang/sykkelveg fra krysset i retning mot Statoil da iverksettingstillatelse for hytta 
ble innvilget 20.06.2008.

 Det forelå brev fra utbygger Inge Koht av 20.06.08 hvor han garanterte for framføring av 
vann til hyttefeltet og hvor han framla dokument av 15.09.1947 vedr vegrett.

 Plan- og bygningslovens krav til byggetomten og byggesøknaden om godkjent atkomst og 
vann etter § 66.1 ble ansett å være oppfylt. Byggherren hadde med dette et krav om å få 
innvilget igangsettingstillatelse som omsøkt. 

 Kommunestyrets egengodkjenning av reguleringsplan Ballones ble kunngjort i Nordlys og 
Framtid i Nord 08.01.2008. Det framgikk av kunngjøringen at ”Feltet har hyttetomter, felles 
avkjørsel fra E6, kjørevei inn i hyttefeltet og friområder”. På det tidspunkt Arild Johnsen 
engasjerte advokat kjente han derfor til at reguleringsplanen også omfattet kjørevegen fra E6 
og fram til hyttefeltet. 

PS 17/11 Vestersiasenteret - avklaring om fremtidig eierskap og driftansvar

Rådmannens innstilling
Rådmannen tilrår formannskapet å fremme følgende innstilling overfor kommunestyret:
1. Storfjord kommunestyre overdrar den nedlagte skolen på Elvevoll (hele bygningen) 

vederlagsfritt til interessenter i bygda (bygdeutvalget, lag og foreninger). Se alternativ 1 i 
vurderingen.



2. Storfjord kommunestyre gir driftstilskudd til Vestersiasenteret fra overdragelse og frem til 
utgangen av 2014. Tilskuddsordningen er med utgangspunkt i langsiktig målsetting og 
strategisk valg. Tilskuddet for 2011 forskyves til 2012 hvis etablering strekker ut i tid. 

Periode med tilskudd År Sum tilskudd
Oppstartsår 2011 kr 100.000
1.driftsår 2012 kr 200.000
2.driftsår 2013 kr 200.000
3.driftsår 2014 kr 100.000
                                                                                            Sum   kr 600.000          

3. Rådmannen gis fullmakt til å inngå nødvendige avtaler som følge av overdragelsen.
4. Frem til eierskap og driftsansvar er etablert, nedsettes et midlertidig styre for 

Vestersiasenteret:
A) Det nedsettes et midlertidig styre for Vestersiasenteret med følgende sammensetning:

- 3 medlemmer fra bygdeutvalget, lag og foreninger på Vestersia
- 1 representant fra administrasjonen
- 1 politisk valgt representant
- Alle velger sine representanter selv. Styret konstituerer seg selv og velger leder, 

nestleder og sekretær.
- Møtebok skal føres.

B) Som politisk representant velges…
C) Administrasjonens representant innkaller til første møte.
D) Styrets arbeid og sammensetning gjelder inntil fremtidig eierskap og driftsansvar er 

avklart.
E) Styrets mandat er å lage retningslinjer for bruk av bygget frem til endelig eierform og 

driftsansvar er vedtatt av kommunestyret. Retningslinjene skal minimum inneholde:
- Disponering av areal av hvem, tidspunkt, etc
- Definere arbeidsområder i styret (nøkkelansvarlig, utleieansvarlig, bruk og 

utlån/leie av inventar og utstyr, etc.)
- Definere behov for renhold og plan for gjennomføring
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Behandling:

Forslag fra Arvid Lilleng:
Storfjord kommune vil at tidligere Elvevoll oppvekstsenter skal utvikles til et viktig kultur og 
utviklingssenter for hele befolkningen på Vestersia jfr. tidligere vedtak i kommunestyret.
Vestersiasenteret skal ha 100 % kommunal drift.
Plan og næringsavdelingen og kultur utarbeider forslag til driftsregler og styringsform.
Forslaget fremlegges kommunestyret innen 31.08.2011

Forslag fra Inger Heiskel:
Før Storfjord kommune tar stilling til hvordan og av hvem Vestersiasenteret skal disponeres, 
utarbeider administrasjonen ulike modeller for både eierskap og drift, som legges fram for 
befolkningen på Vestersia før saken behandles politisk.



Inntil saken er behandlet er drift og vedlikehold av bygget kommunens ansvar.

Det ble først votert over forslaget fra Inger Heiskel.
Forslaget ble forkastet med 3 mot 2 stemmer.

Rådmannens innstilling ble satt opp mot forslaget fra Arvid Lilleng.
Rådmannens innstilling ble vedtatt med 3 mot 2 stemmer.

Vedtak:
Rådmannen tilrår formannskapet å fremme følgende innstilling overfor kommunestyret:
5. Storfjord kommunestyre overdrar den nedlagte skolen på Elvevoll (hele bygningen) 

vederlagsfritt til interessenter i bygda (bygdeutvalget, lag og foreninger). Se alternativ 1 i 
vurderingen.

6. Storfjord kommunestyre gir driftstilskudd til Vestersiasenteret fra overdragelse og frem til 
utgangen av 2014. Tilskuddsordningen er med utgangspunkt i langsiktig målsetting og 
strategisk valg. Tilskuddet for 2011 forskyves til 2012 hvis etablering strekker ut i tid. 

Periode med tilskudd År Sum tilskudd
Oppstartsår 2011 kr 100.000
1.driftsår 2012 kr 200.000
2.driftsår 2013 kr 200.000
3.driftsår 2014 kr 100.000
                                                                                            Sum   kr 600.000          

7. Rådmannen gis fullmakt til å inngå nødvendige avtaler som følge av overdragelsen.
8. Frem til eierskap og driftsansvar er etablert, nedsettes et midlertidig styre for 

Vestersiasenteret:
A) Det nedsettes et midlertidig styre for Vestersiasenteret med følgende sammensetning:

- 3 medlemmer fra bygdeutvalget, lag og foreninger på Vestersia
- 1 representant fra administrasjonen
- 1 politisk valgt representant
- Alle velger sine representanter selv. Styret konstituerer seg selv og velger leder, 

nestleder og sekretær.
- Møtebok skal føres.

F) Som politisk representant velges…
G) Administrasjonens representant innkaller til første møte.
H) Styrets arbeid og sammensetning gjelder inntil fremtidig eierskap og driftsansvar er 

avklart.
I) Styrets mandat er å lage retningslinjer for bruk av bygget frem til endelig eierform og 

driftsansvar er vedtatt av kommunestyret. Retningslinjene skal minimum inneholde:
- Disponering av areal av hvem, tidspunkt, etc
- Definere arbeidsområder i styret (nøkkelansvarlig, utleieansvarlig, bruk og 

utlån/leie av inventar og utstyr, etc.)
- Definere behov for renhold og plan for gjennomføring




